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OBČINA ČRNOMELJ          K točki 5 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v septembru 2016 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:  INFORMACIJA O AKTIVNOSTIH PRIPRAVE DRŽAVNEGA PROSTORSKEGA 

              NAČRTA (DPN) ZA2  x 110 kV DALJNOVOD RTP Kočevje – RTP Črnomelj 
 
UVOD: 
 
Na pobudo Civilne iniciative proti severni A trasi (CI) predmetnega daljnovoda, ki nam je 24. junija 2014 
predstavila svoj pogled na postopke in predlagano varianto poteka daljnovoda, je Občinski svet Občine 
Črnomelj in pristojni odbor  (v prejšnji sestavi) prvič obravnaval navedeno tematiko na  29. redni seji dne 9. 
7. 2014. Gradivo je sprejel kot informacijo, hkrati pa je Ministrstvu za infrastrukturo in prostor predlagal, da 
preuči vse možnosti izvedbe daljnovoda podzemno, torej kot kablovod. O tem smo obvestili pristojno 
ministrstvo, takrat je to bilo Ministrstvo za infrastrukturo in prostor.  
 
 
POSTOPEK PRIPRAVE POBUDE, STROKOVNIH PODLAG IN DPN: 
 
V gradivu za sejo OS v juliju 2014 in januarju 2015 je bilo podrobno obrazložen postopek od priprave 
pobude za DPN v letu 2012, dodatnih posvetov oziroma delavnic na temo daljnovoda v septembru in 
novembru 2012, do priprave strokovnih podlag (Študija variant – ŠV in Okoljsko poročilo – OP), ki so bile 
razgrnjene od 7. aprila do 7. maja 2014. 
 
Prvič smo pripombe na predlagano severno A traso prejeli od krajanov Sel pri Otovcu 28. novembra 2012, 
za tem pa je CI nasprotovala predlagani varianti in podala pripombe na ŠV in OP, v nadaljevanju pa tudi 
predlagala, da se na poseljenem območju (od gozdnega roba do RTP Svibnik) daljnovod izvede kot kablovod, 
torej podzemno. 
 
 
ŠTUDIJA VARIANT IN OKOLJSKO POROČILO: 
 
Po dogovoru z MzIP in Občino Kočevje se je predstavitev ŠV in OP predvidela 16. aprila 2014, oba 
dokumenta pa sta bila razgrnjena od 7. aprila do 7. maja, o čemer smo ponovno obvestili tangirane KS (tokrat 
po navadni pošti) ter dali na našo spletno stran in oglasno desko. MzIP je obvestil medije (Belokranjec).  
Na predstavitvi študije je CI predstavila svoje nasprotovanje in pripombe na ŠV in OP, ter jih še pisno 
predala MzIP in v vednost občini dne 8. 5. 2014. Svojo določenost nasprotovanju predlagani varianti je 
potrdila na sestankih pri županji 21. maja in 24. junija 2014. 
Občina je pripravljavcu in investitorju predlagala, da se na poseljenem območju izvede DV v podzemni 
izvedbi, na kar ne pristajata ker trdita, da predlagava varianta ustreza vsem predpisom in ni potrebe po 
»kabliranju«. Ker predlagana severna A trasa daljnovoda predvideva prestavitev obstoječega 2 x 110 kV DV 
RTP Hudo – RTP Črnomelj pri zaselku User v isti koridor lahko rečemo, da se izmed predlaganih najbolj 
odmika stanovanjski poselitvi.  
Po sestanku s pristojnimi ministrstvi, pripravljavcem dokumentov in investitorjem se  11. julija 2014 ni bilo 
mogoče dogovoriti za delni kablovod, zato se kljub zahtevi Občina Črnomelj ni mogla opredeliti o 
družbeno najbolj sprejemljivi varianti.  
Da bi le to poskušali najti, smo pripravljavcu predlagali, da prouči še pod varianto trase, ki bi se do RTP 
Svibnik spustila med naseljema Naklo in Rožič Vrh ter med Talčjim Vrhom in Tušev dol. Tudi ta pod varianta 
je bila na zboru krajanov KS Talčji Vrh na Rožič Vrhu dne 15. januarja 2015 zavrnjena, nasprotovanje je 
izrazila tudi KS Petrova vas (čeprav ta pod varianta ne poteka po območju njene KS). 
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Zaradi zapletov pri izbiri variante daljnovoda je Gospodarska zbornica Dolenjske in Bele krajine – 
GZDBK 5. decembra 2014 v Črnomlju organizirala posvet na temo elektroenergetske oskrbe Bele krajine. 
Na posvetu so zahtevali, da se brez zastojev in dodatnih stroškov nadaljuje s postopkom izbire variante in 
priprave DPN za daljnovod, ker gospodarstvo Bele krajine potrebuje zanesljivo oskrbo z električno energijo. 
Že vsak kratek izpad napajanja ali nihanje napetosti namreč povzroča nepredvidene in velike stroške za 
ponovne zagone in izpade proizvodnje, kar vpliva na slabšo konkurenčnost na trgu kar posledično lahko vodi 
v selitev dejavnosti tam, kjer so pogoji boljši.  
 
O izbiri variante poteka predmetnega daljnovoda naj bi Občinski svet Občine Črnomelj odločal na seji, ki je 
bila januarja 2015. Zaradi protestov CI ob podpori Zveze ekoloških gibanj Slovenije, KS Talčji Vrh in KS 
Petrova vas ter predloga podzemne izvedbe od gozdnega roba do RTP Svibnik v dolžini okoli 4 km, je bila 
točka oz. odločanje o izbiri variante umaknjeno iz dnevnega reda 4. seje OS.  
 
V nadaljevanju smo 4. marca 2015 organizirali ponovno predstavitev Študije variant (ŠV) in Okoljskega 
poročila (OP). Na ponovni predstavitvi, ki je potekala brez predstavnikov pobudnika (Ministrstvo za 
infrastrukturo - MI), koordinatorja (Ministrstvo za okolje in prostor - MOP), investitorja (Elektro Ljubljana 
d.d.) in izdelovalca ŠV (LUZ d.o.o.) so bili sprejeti sledeči sklepi: 

1. Vsi prisotni se strinjajo, da Bela krajina potrebuje zanesljivo oskrbo z električno energijo, kar 
zagotavlja povezava med RTP Kočevje in RTP Črnomelj; 

2. Investicijo je potrebno izvesti tako, da je družbeno sprejemljiva; 
3. Družbeno sprejemljiva je katera koli varianta oziroma trasa, ki bo od gozdnega roba nad vinorodnim 

območjem do RTP Črnomelj izvedena podzemno (kablovod); 
4. CI bo ob sodelovanju z občino pripravila izračun za delno izvedbo v kablovodu, pri čemer zasleduje 

cilj, da se stroški investicije ne povečajo; 
5. Pooblasti se predsednike svetov krajevnih skupnosti, CI in Proteus – okoljsko društvo, da sodelujejo z 

občino pri razgovorih s pobudnikom, koordinatorjem, investitorjem in izdelovalcem dokumentacije 
za družbeno sprejemljiv poseg v prostor; 

6. Županja v primeru večjih stroškov delne izvedbe v kablovodu poskuša na Ministrstvu za gospodarski 
razvoj pridobiti sredstva za sofinanciranje projekta iz razpisa za Pokolpje ali drugih virov. 

 
Ti sklepi so bili predstavljeni na skupnem sestanku v Ljubljani dne 18. 3. 2015, na katerem se je med 
drugim investitor zavezal, da pripravi izračun za delno izvedbo trase daljnovoda v kablovodu.  
 
ELABORAT PODZEMNEGA DELA DALJNOVODA: 
 
Investitor je Elaborat proučitve možnosti poteka posameznih odsekov daljnovoda kot podzemni vod izdelal v 
juniju 2015, prejeli pa smo ga šele 14. in 20. julija 2015 (karte in tabele). Na sestanku s predstavniki KS, 
Proteus in CI, ki je bil 11. avgusta 2015 smo  ugotovili, da bi elaborat treba dopolniti tako, da se upošteva 
vse stroške investicije (tudi na nadzemnem delu trase), upošteva vse stroške v življenjski dobi kablovoda oz. 
daljnovoda, navesti tudi prednosti kablovoda (ne samo tehnične slabosti, ki pa so rešljive) ter upoštevati, da 
samo tehnična in ekonomska upravičenost ne moreta biti edini merili za odločitev o izbiri, potrebno je 
upoštevati tudi druge zakonsko predpisane vidike in družbeno sprejemljivost. 
Navkljub temu smo 13. oktobra 2015 prejeli dopis MOP, v katerem navajajo, da ni utemeljenega razloga za 
izvedbo daljnovoda v kabelski izvedbi in da bodo nadaljevali s postopkom izbire variante izmed 
predlaganih v ŠV. Na to stališče smo koordinatorju poslali  24. novembra 2015 odgovor, v katerem smo 
ponovno predlagali, da se elaborat za kablovod dopolni, kar smo z urgenco zahtevali še zadnjič 4. maja 2016, 
po objavi in prejemu stališč do pripomb z javne razgrnitve ŠV in OP. 
Že pred objavo stališč do pripomb 9. marca 2016 so CI, KS Talčji Vrh in KS Petrova vas 19. januarja 2016 
ponovno protestirali v zvezi z umeščanjem daljnovoda v prostor, po objavi stališč pa še 20. marca 2016 
skupaj z okoljskim društvom Proteus in KS Dobliče.  5. aprila 2016 so nam predlagali, da; 

- se Občinski svet čim prej seznani z vso problematiko in da podpre delno izvedbo daljnovoda v 
kablovodu, ki se utemelji z razvojnimi cilji turizma in vplivom na degradacijo prostora; 
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- Občinski svet zavrne stališča do pripomb; 

- Občinski svet podpre zagotovitev morebiti potrebnih dodatnih sredstev iz programa Pokolpje; 

- se pristojnim ministrstvom posreduje sklepe OS in predlaga, da se jih lahko dodatno predstavi na 
prostorski konferenci; 

- se na sejo OS povabi predstavnike CI, Proteus in KS. 
Na sestanku z njimi 20. aprila 2016 smo se dogovorili, da ponovno zahtevamo dopolnitev elaborata delnega 
kablovoda na daljnovodu z namenom, da bi občinski svet na seji v mesecu maju lahko odločal o družbeno 
sprejemljivi varianti. 
 
Ministrstvom, investitorju in izdelovalcu ŠV smo to urgenco predstavili 4. maja 2016, vendar brez uspeha. 
Glede na zakonske določbe namreč smatrajo, da družbene sprejemljivosti ni potrebno ugotoviti oz. jo 
doseči, zadostuje, da se variante oceni glede družbene sprejemljivosti. 
 
Po tem sestanku so pristojna ministrstva 25. aprila 2016 le odgovorila na protest CI in ostalih z 19. 1. 2016 
(priloga 2), 12. septembra pa smo prejeli še gradivo za obravnavo na seji OS (priloga 3). Konec junija in v 
začetku julija ni bilo mogoče zagotoviti prisotnosti vseh ključnih akterjev na seji OS, zato smo predlagali, da se 
ta problematika uvrsti na sejo, ki bo konec septembra 2016. 
 
NADALJEVANJE POSTOPKA: 
 
Kot v priloženem gradivu (priloga 3) navaja MOP, je gradivo s predlogom najustreznejše variante (severna A) 
že posredovano Vladi RS v sprejem. Vlada je na seji dne 15. septembra s sklepom (priloga 4) potrdila 
predlagano varianto. S predlogi za dopolnitev ŠV in elaborata delne podzemne izvedbe daljnovoda nismo 
uspeli in lahko samo protestiramo, da nismo bili upoštevani. 
Po potrditvi variante se bo izdelal osnutek DPN, sočasno bo potekal postopek celovite presoje vplivov na 
okolje. Tudi ta dokumenta bosta javno razgrnjena vsaj 30 dni, v tem času bo tudi organizirana javna 
obravnava. Na razgrnjeno gradivo bo tako sicer možno še podati pripombe, ki pa bodo očitno upoštevane le, 
če bodo optimizirale izbrano severno A traso in lokacije stebrov daljnovoda. Ne pričakujemo namreč, da bi se 
v postopku celovite presoje vplivov na okolje ugotovili bistveni ali uničujoči vplivi na okolje in bi bila 
podzemna izvedba daljnovoda edina možna varianta. Odločitev o bolj napredni varianti je torej prepuščena 
investitorju, ki pa interesa za podzemno izvedbo daljnovoda, ki bi bila družbeno sprejemljiva, ne izkazuje.  
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Predlagamo, da Občinski svet Občine Črnomelj obravnava gradivo »Informacija o aktivnostih 
priprave državnega prostorskega načrta (DPN) za 2 x 110 kV daljnovod RTP Kočevje – RTP 
Črnomelj« in ga sprejme kot informacijo. 
   
Pripravil: Vinko Kunič       
                                Predlagateljica: 
                   Županja 

                Mojca Čemas Stjepanovič, univ. dipl. ekon, l.r. 
Številka: 35001-42/2005 
Datum: 15. september 2016 
 
 
Priloge: 

1. stališča do pripomb na ŠV in OP 
2. odgovor na protest CI 
3. gradivo MOP za sejo OS 
4. sklep, gradivo seje vlade  
5. situacija variant DV 
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MNENJE ODBORA ZA GOSPODARSTVO IN KOMUNALNO INFRASTRUKTURO:  
 
Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo na svoji 13. redni seji, dne 19.9.2016  obravnaval  
gradivo »Informacija o aktivnostih priprave državnega prostorskega načrta (DPN) za 2 x 110 kV daljnovod 

RTP Kočevje – RTP Črnomelj«. 
 
Odbor za gospodarstvo in komunalno infrastrukturo Občinskemu svetu občine Črnomelj predlaga, da gradivo 
»Informacija o aktivnostih priprave državnega prostorskega načrta (DPN) za 2 x 110 kV daljnovod RTP 
Kočevje – RTP Črnomelj« obravnava in ga sprejme kot informacijo v predloženi vsebini.  
 
Odbor tudi predlaga, da županja in strokovne službe Občine Črnomelj pozovejo Vlado RS, da čim prej 
pristopi k pripravi terminskega plana in poteka nadaljnjih aktivnosti izgradnje daljnovoda RTP Kočevje – RTP 
Črnomelj. 
 

 
Predsednica odbora: 
Nataša Hudelja l.r. 

 









































































































































































REPUBLIKA SLOVENIJA
MINISTRSTVO ZA OKOLJE IN PROSTOR

DIREKTORAT ZA PROSTOR, GRADITEV IN STANOVANJA

Dunajska cesta 48, 1000 Ljubljana T: 01 478 74 00
F: 01 478 74 25 
E: gp.mop@gov.si
www.mop.gov.si



Občina Črnomelj,
Trg svobode 3,
8340 Črnomelj
obcina.crnomelj@siol.net

Številka: 35009-3/2011-MOP/229-1092-09
Datum: 12. 9. 2016

Zadeva: Državni prostorski načrt za daljnovod 2 x 110 kV RTP Kočevje – RTP 
Črnomelj

  Gradivo za obravnavo na Občinskem svetu Občine Črnomelj v juliju 
2016

Priprava državnega prostorskega načrta za daljnovod 2 x 110 kV RTP Kočevje – RTP Črnomelj 
(v nadaljnjem besedilu: DPN) se je pričela na podlagi pobude ministrstva, pristojnega za 
energijo, z dne 15.11.2011. Pobuda je bila podana za nadzemni vod daljnovoda. Daljnovod je 
v javnem interesu in pomemben za razvoj celotne regije. Gospodarstvu in 
gospodinjstvom v tem delu Slovenije je treba zagotoviti zanesljivo oskrbo z električno 
energijo . 
Pobuda je bila v času pridobivanja smernic objavljena na spletnih straneh ministrstva 
pristojnega za okolje in prostor (v nadaljnjem besedilu: ministrstvo), od 31. januarja do 5. marca 
2012, skladno z Zakonom o umeščanju prostorskih ureditev državnega pomena v prostor 
(Uradni list RS, št. 80/10, 106/10 – popr. in 57/12). V tem času je ministrstvo, kot koordinator 
predmetnega DPN, prejelo smernice vseh nosilcev urejanja prostora, ni pa prejelo predlogov, 
priporočil, usmeritev in mnenj javnosti v zvezi s predmetno pobudo.
V marcu 2012 je bila izdana odločba, da je v postopku priprave DPN treba izvesti celovito 
presojo vplivov na okolje.

Ministrstvo se je, skupaj s pobudnikom in investitorjem, odločilo, da prebivalce lokalnih 
skupnosti vključi v postopek priprave študije variant že v najzgodnejši fazi in sicer z organizacijo 
posvetovanj v lokalni skupnosti. S tem je bila omogočena seznanitev najširše javnosti in 
razprava o umestitvi daljnovoda v prostor. V septembru 2012 je potekal 1. posvet v občini 
Črnomelj in občini Kočevje. Krajani so podali svoja stališča o prednostih in slabostih 
predstavljenih variant. V občini Črnomelj je bilo izpostavljeno, da sta predlagani varianti 
preblizu naselij in zato onemogočata razvoj le teh. Na posvetu so krajani predlagali potek 
nove severne variante, katere proučitev je bila v nadaljevanju tudi izvedena. Proučena je bila 
nova severna varianta A, ki poteka po manj naseljenem območju in se izogne vodovarstvenemu 



območju (kar je bila tudi zahteva Občine Črnomelj). Na 2. posvetu, ki je v občini Črnomelj 
potekal v novembru 2012 in na katerem je bila prikazana tudi dodatna severna A varianta, so 
prisotni krajani podali predloge za odmik obstoječega daljnovoda od zaselka User, območja 
kulturne dediščine in večji odmik od območij poselitve.

Vlada RS je 7. 11. 2012 sprejela sklep o pričetku priprave državnega prostorskega načrta za 
daljnovod 2 x 110 kV RTP Kočevje – RTP Črnomelj.

V nadaljevanju je bila izdelana študija variant, ki je medsebojno primerjala severno varianto A, 
severno varianto B, severno varianto C in južno varianto. Kot najustreznejša varianta 
daljnovoda, se je po presoji z vseh zakonsko predpisanih vidikov  (prostorski, varstveni, 
funkcionalni, ekonomski),  izkazala severna varianta A. Študija variant je bila javno razgrnjena v 
času od 7.4. do 7.5.2014.
Poleg študije variant so bile v postopku priprave DPN izdelane tudi vse strokovne podlage, 
vključno z okoljskim poročilom.

V decembru 2014 je Gospodarska zbornica Dolenjske in Bele krajine organizirala okroglo mizo, 
kjer je bilo izpostavljeno, da je izboljšanje oskrbe z električno energijo nujno za nadaljnji razvoj 
gospodarstva v tem delu Slovenije. Udeleženci okrogle mize (predstavniki vseh podjetij v tem 
delu Slovenije) so posebej poudarili, da je treba ta daljnovod čim prej zgraditi.  Že v začetni fazi 
priprave DPN, še posebej pa po javni razgrnitvi študije variant, so krajani Črnomlja podajali 
zahteve po izvedbi kablovoda. Na te so pobudnik, investitor in koordinator odgovorili, da 
zahteva po kablovodu ni upravičena, saj daljnovod nikjer ne poteka po gosto naseljenem 
območju in nima večjih vplivov na posamezne sestavine okolja. Navedeno je bilo utemeljeno 
tudi z rezultati okoljskega poročila, iz katerega izhaja, da so vplivi plana na vse sestavine okolja
sprejemljivi. Glede na vztrajanje krajanov pri izvedbi kablovoda, je investitor v letu 2015, na 
pobudo civilne iniciative, proučil tudi možnost poteka posameznih odsekov daljnovoda v 
podzemni izvedbi. V elaboratu št. ELRO-834/15 je predstavil tehnično in ekonomsko analizo, ki 
obravnava primerjavo nadzemnih variant in podzemnih potekov tras na območju 
Belokranjskega ravnika. V analizi so izpostavljene  tehnične slabosti prehodov daljnovoda iz 
nadzemnega v podzemni vod, predvsem z vidika zmanjšane zanesljivosti obratovanja, 
poudarjeni pa so tudi ekonomski kriteriji, ki izrazito kažejo v prid nadzemnih tras.

V času priprave predloga najustreznejše variante so bile izdelane tudi optimizacije severne A 
variante v prostor, in sicer: 

- v območje predmetnega DPN se bo, vzporedno k načrtovanemu daljnovodu, prestavil 
tudi obstoječi 110 kV daljnovod Hudo - Črnomelj, ki danes poteka zahodno od zaselka 
User; 

- od zaselka User se bo obstoječi daljnovod umaknil na oddaljenost 112 m, obstoječi 20 
kV daljnovod, ki poteka med naseljema Otovec in User, pa se pokabli. 

S prestavitvijo obstoječega 110 kV daljnovoda in pokablitvijo obstoječega 20 kV daljnovoda  bo 
tako zmanjšan vpliv na bivalne objekte in tudi na objekte in območje kulturne dediščine 
(območje cerkve sv. Jerneja in območje železniškega viadukta).

Predlog najustreznejše variante so podprli in utemeljili tudi minister za infrastrukturo, minister za 
gospodarski razvoj in tehnologijo in ministrica za okolje in prostor, v dopisu, št. 360-12/2102/67-
00911292 z dne 25. 4. 2016.

Sektor za strateško presojo vplivov na okolje, Ministrstva za okolje in prostor je 26. 8. 2016 izdal 
odločbo (št. 35409-28/2012/67), da so vplivi izvedbe državnega prostorskega načrta (študije 
variant) na okolje sprejemljivi. Predlagana severna varianta A namreč poteka tako, da je 
dovolj (več kot 112 m) oddaljena od stanovanjskih objektov, tako da ni pričakovati negativnih 
vplivov na poselitev in druge sestavine okolja; to sta v svojem mnenju potrdila tudi Ministrstvo 



za zdravje in Nacionalni laboratorij za zdravje, okolje in hrano iz Maribora, ki sta pristojna za 
preučevanje vidika vpliva EMS na zdravje ljudi.

Gradivo s predlogom najustreznejše variante je bilo konec avgusta posredovano Vladi RS v 
obravnavo in sprejem.

V nadaljnjih fazah podrobnejšega načrtovanja severne variante A, bodo po potrebi izvedene  
manjše prilagoditve in optimizacije trase, pri umeščanju posameznih stebrov pa bo posebna 
pozornost namenjena temu, da bodo le- ti čim manj vidno izpostavljeni.

Pripravila:

Barbara Perovič Barbara RADOVAN
Višja svetovalka I GENERALNA DIREKTORICA

DIREKTORATA ZA PROSTOR, 
GRADITEV IN STANOVANJA



Gregorčičeva 20–25, Sl-1001 Ljubljana                                                      T: +386 1 478 1000

                                                                                                                     F: +386 1 478 1607

                                                                                                                     E: gp.gs@gov.si

                                                                                                                     http://www.vlada.si/

Številka:                35000-14/2016/3

Datum:                  15. 9. 2016

Na podlagi 29. člena Zakona o umeščanju prostorskih ureditev državnega pomena v prostor 

(Uradni list RS, št. 80/10, 106/10 – popr. in 57/12) je Vlada Republike Slovenije na 101. redni 

seji dne 15. 9. 2016 pod točko 1.6 sprejela naslednji

S K L E P :

Vlada Republike Slovenije se je seznanila s predlogom najustreznejše variante, 1.

proučene v gradivu »Študija variant s predlogom najustreznejše variante za daljnovod 

2 x 110 kV RTP Kočevje–RTP Črnomelj«, ki jo je pod št. 7440 izdelal LUZ, d. d., iz

Ljubljane.

Vlada Republike Slovenije je kot najustreznejšo rešitev potrdila severno varianto A 2.

poteka daljnovoda. Trasa poteka od obstoječe RTP Kočevje na severnem obrobju 

Kočevja proti jugovzhodu po pobočju Kočevske Male gore vzdolž ceste med Kočevjem 

in Koprivnikom. Območju Koprivnika se izogne po južni strani, nato se na območju 

Bukove gore usmeri proti severovzhodu in severno od Rodin spusti na belokranjski 

ravnik. Trasa nato poteka mimo Sel pri Otovcu, Lokev in zaselka User in prek gozdnega 

območja nadaljuje do RTP Črnomelj na Svibniku.

Mag. Darko Krašovec
generalni sekretar

Prejmejo:
Ministrstvo za okolje in prostor: Direktorat za okolje (za področje ohranjanja narave)–
Direktorat za vode in investicije (za področje voda), Direktorat za prostor, graditev in 
stanovanja

Direkcija Republike Slovenije za vode–

Uprava Republike Slovenije za zaščito in reševanje–

Ministrstvo za obrambo: Direktorat za logistiko, Sektor za gospodarjenje z –

nepremičninami

Ministrstvo za infrastrukturo: Direktorat za energijo (za področje energetike in –

rudarstva), Direktorat za kopenski promet

Ministrstvo za kulturo: Direktorat za kulturno dediščino–

Ministrstvo za zdravje: Direktorat za javno zdravje–

Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano: Direktorat za gozdarstvo, lovstvo in –

ribištvo, Direktorat za kmetijstvo

Elektro Ljubljana, podjetje za distribucijo električne energije, d. d., Slovenska cesta 58, –

1516 Ljubljana



V vednost:

Ministrstvo za finance–

Služba Vlade Republike Slovenije za zakonodajo–

Urad Vlade Republike Slovenije za komuniciranje–
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